شهادة امتلاك مركبات

Multiple Vehicles Ownership Certificate

تشهد هيئة الطرق والمواصلات بأن عدد المركبات الموضحة في الشهادة مُسجّلة في إمارة دبي حتى تاريخه

The Roads and Transport Authority certifies that the number of vehicles listed on the certificate is registered in Dubai as of the mentioned date.

Certificate Issue Date
20 December 2025 2:15:12 pm

Certificate Expiry Date 04 January 2026

تاريخ إصدار الشهادة 20 ديسمبر 2025 2:15:12 م

> تاريخ انتهاء الشهادة 04 يناير 2026

رقم مرجع الشهادة Certificate Reference Number 77889612

يمكن التأكد من صلاحية الشهادة عن طريق زيارة الرابط rta.ae/ecertificate

This document can be validated by visting: rta.ae/ecertificate



اسم المالك

واحد جيد لخدمات توصيل الطلبات

Owner Name

GOOD ONE DELIVERY SERVICES

Trade License No.		رقم الرخصة التجارية
	1576086	
Traffic Code No	50301236	الرمز المروري

Legal Responsibility:

This system-generated electronic certificate is issued at the request of its owner and does not require physical signatures or stamps from the issuer, who does not bear any responsibility towards the others

The Licensing Agency ensures the accuracy of the certificate's data until its issuance date and does not bear any responsibility in the event of any change in the status of the traffic file after the issuance.





باص ثقیل	باص خفیف	ركبة ثقيلة	مركبة خفيفة ه	دراجة نارية	أنواع المركبات
Heavy Bus	Light Bus	Heavy Vehicle	Light Vehicle	Motorcycle	Туре
0	0	0	140	380	Count
ية ترفيهية	رات دراجة نار	ً المقطو	جهاز میکانیکر ثقیل	جهاز میکانیکي خفیف	أنواع المركبات
Entertair Motore	Tr	ailers	Heavy Mechinical	Light Mechinical	Туре
0		0	0	0	Count
Total Registered Vehicles		cles	520 ä	ىركبات المسجل	إجمالي الم
Total Motgaged Vehicle		:le	0 8	ركبات المرهونا	إجمالي الم
Total Expired Vehicle			0	ركبات المنتهية	إجمالي الم

المسوؤلية القانونية :

صدرت هذه الشهادة إلكترونياً بناء على طلب مالكها، ولا تتطلب توقيعاً أو ختماً ورقياً و دون أن تتحمل جهة الإصدار مسؤولية تجاه حقوق الغير.

تضمن مؤسسة الترخيص سلامة ودقة بيانات الشهادة حتى موعد إصدارها ولا تتحمل مسؤولية في حال أى تغير فى حالة الملف المروري بعد إصدار الشهادة.